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Pan
Paweł Bloch
Radny Rady Miejskiej w Szydłowcu  

Odpowiedzi na interpelacje złożone w dniu 28.12.2018 r.

TREŚĆ INTERPELACJI:
Proszę o przedstawienie stanu faktycznego, w jakim stopniu zaawansowania jest zamiar

umiejscowienia  na  działce  prywatnej  przy  ul.  Polnej  anteny  telekomunikacyjnej  internetu
szerokopasmowego? Jak ro+ wniez,  procedury juz,  zakon+ czone na obecnym etapie? Jaka ma byc+
wysokos+c+  masztu, ilos+c+  anten, zasięg oddziaływania fal elektromagnetycznych i czy wymagane
było uzyskanie uwarunkowan+  s+rodowiskowych dla tej inwestycji? Przedstawienie nazwy firmy
telekomunikacyjnej  zamierzającej  przeprowadzic+  ta  inwestycję  na  dos+c+  gęsto  zaludnionym
osiedlu  domko+ w jednorodzinnych,  w ich  bezpos+redniej  bliskos+ci  i  całej  dokumentacji  z  tym
związanej. Mam nadzieję, z,e urzędnicy i słuz,by reprezentujące Pana Burmistrza zrobią wszystko,
z,eby ta inwestycja w tym miejscu nie została zrealizowana, tak jak to miało miejsce kilka lat
temu, przy pierwszej pro+ bie umiejscowienia na Osiedlu „Po+ łnoc” takiego nadajnika. 

ODPOWIEDŹ:
W odpowiedzi  na  interpelację  w sprawie   planowanego do realizacji  przedsięwzięcia

polegającego  na  „Budowie  stacji  bazowej  telefonii  komo+ rkowej  PLAY  nr  SZY3303A,
zlokalizowanej  na działce  nr 647/4 obręb 0001 w miejscowos+ci  Szydłowiec,  przy ul.  Polnej”
informuję, z,e w roku 2018 prowadzone było postępowanie w sprawie decyzji o s+rodowiskowych
uwarunkowaniach  na  wniosek  złoz,ony  przez   Inwestora  -  P4  Sp.  z  o.o.,  
ul.  Tas+mowa  7,  02-677  Warszawa.  W  toku  prowadzonego  postępowania  Inwestor  w  dniu  
15 paz+dziernika 2018 roku wystąpił  do Burmistrza Szydłowca o wycofanie wniosku. Zgodnie  
z art. 105 § 2 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku Kodeks postępowania administracyjnego  
(Dz.  U.  z  2017  roku,  poz.  1257  ze  zm.)  organ  administracji  publicznej  moz,e  umorzyc+
postępowanie, jez,eli wystąpi o to strona, na kto+ rej z,ądanie postępowanie zostało wszczęte, a nie
sprzeciwiają  się  temu  inne  strony postępowania  oraz  gdy  nie  jest  to  sprzeczne  z  interesem
społecznym. W rozpatrywanej sprawie z pismem o wycofanie wniosku wystąpił Inwestor - P4
Sp.  z  o.o.,  ul.  Tas+mowa  7,  02-677  Warszawa.  Wycofanie  wniosku  przez  Inwestora  skutkuje
brakiem moz, liwos+ci dalszego prowadzenia postępowania i wymaga jego umorzenia ze względu
na bezprzedmiotowos+c+. W związku z tym Burmistrz Szydłowca decyzją z 22.11.2018 r. umorzył
postępowanie.

W dniu 11.12.2018 r. do Burmistrza Szydłowca wpłynął kolejny wniosek z załącznikami
o wydanie  decyzji  o  s+rodowiskowych  uwarunkowaniach  dla  przedsięwzięcia  polegającego na
budowie  instalacji  radiokomunikacyjnej  –  stacja  bazowa  telefonii  komo+ rkowej  PLAY  
nr SZY3303A, przewidziana lokalizacja – działka nr 647/4, obręb 0001, ul. Polna, Szydłowiec.
Poniewaz,  wniosek nie spełniał wymogo+ w formalnych, Burmistrz Szydłowca wezwał Inwestora
pismem z dnia 19.12.2018 r. do usunięcia brako+ w w terminie 14dni od otrzymania wezwania.
Wezwanie zostało odebrane przez pełnomocnika Inwestora w dniu 02.01.2019 r.

Według  załączonej  do  wniosku  kwalifikacji,  stacja  nie  zalicza  się  do  przedsięwzięc+
mogących znacząco oddziaływac+  na s+rodowisko, a zatem nie ma obowiązku uzyskania decyzji  



o  s+rodowiskowych  uwarunkowaniach.  W  załączeniu  przekazuję  kserokopię  kwalifikacji
przedsięwzięcia. 

Ponadto  informuję,  z,e  powyz,sze  przedsięwzięcie  nie  wymaga  wydania  decyzji  
o  ustaleniu  lokalizacji  inwestycji  celu  publicznego, gdyz,  obszar  przy  ul.  Polnej  
w  Szydłowcu  jest  objęty  obowiązującym   miejscowym  planem  zagospodarowania
przestrzennego po+ łnocno – wschodniej częs+ci miasta Szydłowca zatwierdzonym Uchwałą Rady
Miejskiej    Nr 96/XVI/12 z  dnia  26.03.2012 roku,  opublikowanym w Dzienniku  Urzędowym
Wojewo+ dztwa Mazowieckiego w dniu 14.05.2012r. poz. 4063. 

Zgodnie  z  art.  50  ustawy  z dnia  27 marca  2003 r.  o  planowaniu  i zagospodarowaniu
przestrzennym (   Dz.U. z 2018 r. poz.    1945 ze zm.) inwestycje celu publicznego są lokalizowane
na  podstawie  planu  miejscowego,  a  dopiero  w  przypadku  jego  braku  w  drodze  decyzji  
o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego. 

Zatwierdzenie projektu budowlanego i udzielenie pozwolenia na budowę zezwalającego
na realizację inwestycji lez,y w kompetencji Starosty.

TREŚĆ INTERPELACJI: 
Czy  w  planach  referatu  gospodarki  komunalnej  w  ramach  realizacji  remonto+ w

cząstkowych została ujęta modernizacja istniejącego ciągu pieszego wzdłuz,  ulicy Garbarskiej?  
W  ramach  budz,etu  na  rok  2019  zostały  zapisane  pieniądze  na  kilka  odcinko+ w  chodnika  
w ul. Ogrodowej, remont istniejącego ciągu pieszego na ul. Garbarskiej skomunikowałoby osiedle
Po+ łnoc  i  Zamkowa,  a  takz,e  w znacznym  stopniu  przyczynił  się  do poprawy bezpieczen+ stwa
spacerujących  mieszkan+ co+ w  zmierzających  do  parku  Radziwiłłowskiego  
i kos+cioła, a takz,e pracowniko+ w okolicznych zakłado+ w pracy. W związku z tym proszę o wiąz,ącą
odpowiedz+ .

ODPOWIEDŹ:
W zakresie  prac  dotyczącym remonto+ w cząstkowych dro+ g  nie są uwzględniane prace

polegające na budowie czy remoncie chodniko+ w. W związku z tym nie mogła byc+ w tym zakresie
ujęta modernizacja ciągu pieszego wzdłuz,  ulicy Garbarskiej.
Jednoczes+nie informuję,  z,e  w ul.  Garbarskiej w biez,ącym roku planowana jest wymiana sieci
wodociągowej. Pociągnie to za sobą naruszenie jej obecnej struktury, a następnie przywro+ cenie
do stanu poprzedniego.

TREŚĆ INTERPELACJI: 
Czy w związku z planowana rewitalizacją Pl.  Wolnos+ci  jest  brana pod uwagę budowa

kanalizacji deszczowej u zbiegu ulic Kos+ciuszki, Radomskiej oraz Pl. Wolnos+ci, w porozumieniu
ze  Starostwem  Powiatowym  i  prywatnym  włas+cicielem  działki  na  Pl.  Wolnos+ci  (Janusz
Maliszewski)?  Jest  to  inwestycja  niezbędna  przez  dokonaniem  gruntownej  przebudowy  tego
palcu  ze  względu  na  brak  odwodnienia  na  tym  terenie.  Chciałbym  się  ro+ wniez,  zapoznac+  
z dokumentacją, planami, na podstawie kto+ rych ten teren będzie modernizowany.

ODPOWIEDŹ:
W  budz,ecie  Gminy  Szydłowiec  na  rok  2019  nie  przyjęto  do  realizacji  zadnia

inwestycyjnego   dotyczącego  rewitalizacji  Palcu  Wolnos+ci  w  Szydłowcu.  Opracowana
dokumentacja techniczna w roku 2018 w ramach zadania budz,etowego pn. „Zagospodarowanie
skweru  na  Pl.  Wolnos+ci  w  Szydłowcu”  obejmuje  skwer   w  kształcie  tro+ jkąta  o  wymiarach
80x60x50  m  na  kto+ rym  przewidziano  wykonanie  utwardzenia  terenu,  chodnik  dla  ruchu
pieszego, ustawienie elemento+ w małej architektury oraz elemento+ w os+wietleniowych i zielen+ .
Komisja Infrastruktury na posiedzeniu odbytym w dniu 10 kwietnia 2018 roku zawnioskowała 
o zaprzestanie prac nad  tym projektem. Kserokopia dokumentacji w załączeniu.

http://isap.sejm.gov.pl/DetailsServlet?id=WDU20170001073&min=1


TREŚĆ INTERPELACJI: 
W  projekcie  budz,etu  na  rok  2019  nie  uwzględniono  zadania  „Modernizacja  ulic  na

osiedlu  ”Po+ łnoc”  ul.  Szydłowieckiego  i  ul.  Kopernika”.  Proszę  o  zapewnienie  realizacji
 i  podanie  konkretnej  daty  wykonania  tej  inwestycji,  kto+ ra  byłaby  zgodna  
z  zapowiadanym  przez  Pana  Burmistrza  na  obecną  kadencję  Wieloletnim  Planem
Inwestycyjnym.  Jednoczes+nie  jes+ li  jeszcze  ten  dokument  nie  funkcjonuje  w  przestrzeni
publicznej, zapewnienie z,e dokumentacja wykonana w 2017 z budz,etu obywatelskiego zostanie
w odpowiednim momencie zrealizowana? 

ODPOWIEDŹ:
Zadanie dotyczące modernizacji ulic na Osiedlu „Po+ łnoc” tj. ul. Mikołaja Kopernika oraz

ul.  Mikołaja  Szydłowieckiego  zostanie  przedłoz,one  Radzie  Miejskiej  w  celu  uwzględnienia  
w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy Szydłowiec. W przypadku zatwierdzenia w/w
zadania zostanie ono zrealizowane zgodnie z harmonogramem zawartym w tym dokumencie.

TREŚĆ INTERPELACJI: 
W chodniku przy ul. 1 Maja i ul. Bankowej znajdują się studzienki TPSA, kto+ re są na tyle

zdewastowane,  z,e  istnieje  zagroz,enie  złamania  bądz+  uszkodzenia  kon+ czyny  dolnej.  
Z dos+wiadczenia wiem, z,e remonty, naprawy jakich podejmuje się wynajęta przez TPSA firma
zewnętrzna w przetargu trwają ok. 3 m-cy. Nalez,ałoby zatem zgłosic+ ten problem jak najszybciej,
z,eby uniknąc+ wypadko+ w.

ODPOWIEDŹ:
O uszkodzeniu studzienek przy ul. 1 Maja powiadomiona została firma Orange w dniu  

2 stycznia 2019 r. w trybie awaryjnym. Studzienki zostały juz,  naprawione.

TREŚĆ INTERPELACJI: 
Problem  zgłaszany  wielokrotnie  juz,  od  kilkunastu  lat  związany  z  „sąsiadującymi”  

z  Rynkiem  Wielkim  panami  zasiadającymi  w  stanie  wskazującym  na  spoz,ycie  na  ławkach  
w centrum  miasta.  Jakie  pro+ by  naprawienia  tego  problemu  podejmie  miasto  ze  względu  na
oddawanie przez tych pano+ w moczu w miejscu publicznym na gazony, w kto+ rych znajdują się
kwiaty? Jest  to nie tylko zagroz,enie związane z kiepskim wizerunkiem miasta w przestrzeni
medialnej  ale  takz,e  zagroz,enie  gło+ wnie  epidemiologiczne.  Oczywis+cie  słuz,by  komunalne
mogłyby raz na jakis+  czas w miesiącach letnich dezynfekowac+  ławeczki  i  wyz,ej  wspomniane
gazony, co w znacznym stopniu przyczyniłoby się do poprawy stanu sanitarnego tych urządzen+ .
Problem  lez,y  ro+ wniez,  w  dostępnos+ci  parkingu  dla  autokaro+ w  w  Rynku  Wielkim  
i bezpieczen+ stwa wysiadających z nich uczestniko+ w wycieczek. Czy ze względo+ w bezpieczen+ stwa
nie planuje się udostępnic+  dla autokarom parkingu przy Skwerze Staromiejskim, gdzie mogliby
wysiadac+  bezpos+rednio  na  chodnik,  a  nie  na  ruchliwą  czasami  ulicę  od  strony  „Hotelu  pod
Dębem”, czy parkingu przylegającego do budynku Ratusza? 

ODPOWIEDŹ:
W odpowiedzi na zgłoszoną interpelację, informuję, z,e w 2015 r. dokonano gruntownej

modernizacji  monitoringu  miejskiego,  co  umoz, liwiło  identyfikację  oso+ b  odpowiedzialnych za
zanieczyszczanie  płyty  Rynku  Wielkiego.  Wielokrotnie  pracownicy  Referatu  Gospodarki
Komunalnej wzywali Policję, do kto+ rej nalez,y walka ze wspomnianymi wykroczeniami. Ponadto
Referat  dokonuje  wymiany  desek  w  większos+ci  ławek  znajdujących  się  w  obrębie  Rynku
Wielkiego.  Zakupiona  została  takz,e  spalinowa  myjka  cis+nieniowa,  dzięki  kto+ rej  moz, liwe  jest
utrzymanie biez,ącej czystos+ci mienia komunalnego, w tym między innymi ławek oraz gazono+ w.

Odnos+nie miejsc parkingowych, w tym postojowych dla autokaro+ w informuję, z,e zostały
one  wykonane  w  ramach  projektu  „Odnowa  zabytkowych  obiektów  i  przestrzeni publicznej  
w Szydłowcu, poprawa funkcjonalności i dostępności infrastruktury kulturalnej i turystycznej dla
mieszkańców  Mazowsza”  dofinansowanego  z  Regionalnego  Programu  Operacyjnego



wojewo+ dztwa  Mazowieckiego  na  lata  2007-2013  na  podstawie  projektu,  kto+ ry  zakładał
rewitalizację całego Rynku, przy czym projekt drogowy zakładał zmiany jezdni i układ drogowy
bez zmiany w organizacji ruchu. Opracowany został przez osoby uprawnione z branz,y drogowej.
W okresie  trwałos+ci  projektu zmiana miejsca  postoju  dla  autokaro+ w musi  byc+  poprzedzona:
zgodą Mazowieckiej Jednostki Wdraz,ania Projekto+ w Unijnych w Warszawie, zlecenie wykonania
nowego  projektu  budowlanego,  uzgodnienia  z  konserwatorem  zabytko+ w  zaproponowanego  
w dokumentacji nowego miejsca postojowego. 

Pragnę  podkres+lic+,  z,e  istniejący  posto+ j  ma  wszystkie  uzgodnienia  i  zgody  wymagane
prawem w tym uzgodnienie z konserwatorem zabytko+ w. 

TREŚĆ INTERPELACJI: 
Stan  na  zjez+dzie  86  z  S7  nie  ulega  zmianie  od  po+ ł  roku,  nadal  nie  jest  os+wietlony,

mieszkan+ cy skarz,ą się, ze na tak newralgicznym odcinku i jednoczes+nie  nie do kon+ ca dobrze
oznaczonym s+wiatło jest niezbędne. Czy moz,na się spodziewac+ poprawy w najbliz,szym czasie?

ODPOWIEDŹ:
Informuję,  z,e  w  tej  sprawie  Burmistrz  Szydłowca  występował  zaro+ wno  pisemnie,  

jak  i  ustnie  w trakcie  odbytych  spotkan+  w Generalnej  Dyrekcji  Dro+ g  Krajowych i  Autostrad,
Odział w Warszawie, Rejon w Radomiu. W dniu 14.12.2018 r.  otrzymalis+my pisemną informację
od Kierownika Rejonu w Radomiu, z,e nasze pisma dotyczące os+wietlenia zostały przekazane do
Wydziału Bezpieczen+ stwa Ruchu Drogowego i Sieci Drogowej, Oddziału w Warszawie GDDKiA.
Na chwilę obecną nie otrzymalis+my, odpowiedzi z wyz,ej wymienionego Wydziału.

Z powaz,aniem

Z up. Burmistrza
(-)Dorota Kubis+
Sekretarz Gminy

Do wiadomości:
Marek Artur Koniarczyk
Przewodniczący Rady Miejskiej w Szydłowcu 


